
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
22. februar 2024          
Kl. 18.00 – 20.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Lars J., Søren, Pia, Kirsten, Sanela, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Alan og Mathilde 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Alan 

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (LJ) 

 
Referat: Godkendt 
 
 

2 Godkendelse af referat - (LJ) 

 
Referat: Godkendt 
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 Type af referater – 5 min.  
 
Mål: Hvilken type referater skrives under skolebestyrelsesmøder.  
 

 
Referat: Vi drøfter hvilken type referat der skal være fra møderne. Vi beslutter at vi fastholder at det er et 
beslutningsreferat med eventuelle uddybninger af emner.  
 

4 

Frikvarter – 5 min. 

 

Hvorfor må årgangene ikke ”krydse” hinanden? – fra seneste to møder 

Det har været drøftet på afdelingsmøder og på et fællesmøde – tilbagemelding. 

 
Mål: Orientering 
 

 
Referat: Alle afdelinger har drøftet punktet. Alle tilbagemeldinger er, at vi fastholder den form som vi har nu. 
Formen er, at hver afdeling har områder som de holder pause i, blandt andet på grund af tilsyn. 
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Udvalg – 30 min. (udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• AULA, Kristine, Ole og Mette 
Intet nyt. 

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. Sanela er i gang med at lave en oversigt over salg mm.  
Intet nyt. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  
Det er positivt at sidde med som forældre i ansættelsesudvalget. Der er et punkt senere på dagsordenen. 

• Dannelsestrappen, Camilla, Kirsten og Sanela.  
Vi har holdt møde og udvalget har et ønske om, at afdelingerne laver en tilbagemelding på hvordan 
Dannelsestrappen kunne ønskes brugt af forældre/hjemme og om det/den giver mening? Der meldes 
tilbage til udvalget. 

• Trafikprincip, Sanela, Anne Øbo, Pia og Sabrina (lærer) laver et udkast. 
Der er et udkast klar til næste møde. Vi har haft en god drøftelse i udvalget og der arbejdes herudfra.  

• Fotoudvalg – skal vi have den lille fotobog med i pakken? Tilkøb? 
Vi har en 3-årig aftale, hvoraf vi har gennemført 1. år. 
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 Regnskab og budget – 10 min. 
 
Mål: Tilbagemelding på brug af enkelt konto område og afsluttet regnskab for 2023. 
 

 

Referat: 
 
Afslutning 2023. Der sendes 2 bilag rundt. Vi har fået tildelt 32.3 mil og brugt 32.2 mil. Der er overførte midler fra 
sidste år på 750.000 og årsregnskabet ender dermed på et overskud på ca. 900.000. Det er fornuftigt, men ikke 
meningen, at vi skal genere et overskud, men vi skal have pengene ud og arbejde.  
 
Kontoen møder, rejser og repræsentation. Denne konto på 105.000 dækker kørselspenge ansatte, julegaver 
personale, onsdagsbrød (deles økonomisk med personaleforeningen), skoletanter og onkler - forplejning, kaffe til 
ansatte, kursus for personale – forplejning, skolebestyrelsen – forplejning, konfirmationskort mm. 
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Mobilpolitik – 60 min.  
 
Skal vi have kigget/revideret vores princip for brug af mobiltelefoner igennem? Passer den til den skole og det 
miljø de unge er i lige nu? Læs UVM’s nye anbefalinger til ”Skærmbrug i grundskolen” på www.uvm.dk det ligger 
på forsiden 
 
Mål: Skal vi have den revideret? 
 

 

Referat: Punktet i dag er vedr. mobiltelefoner.  
 
Der er anledning til at revidere skolens ordensregler da de ikke helt stemmer overens med politikkerne. Dem skal 
vi have kigget på, det kommer på dagsordenen.  
 
Drøftelse: anbefalingerne er meget firkantede og princippet er mere ”løst”. Hvordan navigerer vi i det? 
Princippet skal være overordnet så der er plads til at de enkelte afdelinger kan, laver regler der er gældende for 
deres målgruppe.  
 
Drøftelse: skal den revideres eller ej? Der er uenighed om hvorvidt princippet er dækkende eller om det skal 
være endnu tydeligere. Nogle mener det er som den skal være, andre mener det er uklar og svært at forstå. Skal 
den være mere strømlinet/enkel/tydelig? Retningen fra skolebestyrelsen skal være tydelig. 
 
Kan der linkes fra princippet til afdelingerne regler kunne det være en god ide. 
 
Lever princippet op til anbefalingerne om mobilfri skole? Drøftet og det er ikke enighed.  
 
Der nedsættes et udvalg til at kigge på ordlyden i princippet: Mette K., Ole, Søren, Camilla og Kristina. 
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Meddelelser/orientering – 15 minutter 
 
1. Ledelsen 
Ordensreglerne skal revideres. 
De nye trivselsmålinger er åbnet. Når målingerne er gennemført, skal hver klasse beskrive de trivselsindsatser 
der er. 
Der har været travlt i ansættelsesudvalget. Der er sygemeldinger og barsler der gør at vi har skulle ansætte. Der 
kommer en orienteringsbesked til forældre om personaleændringer. Der starter også ny afdelingsleder d. 1.3.24. 
Bommen ved hallen (den yderste) kigges der på da den måske ikke er som den skal være. Der har været et uheld 
ved bommen og der er blevet sat reflekser på. Det undersøges om den er som den skal være. 
 
2. Formand 
Intet 
 
3. Elever 

Vi taler om møbler og sidste skoledag for 9. klasserne – det fylder meget.  

http://www.uvm.dk/


 

Ref. v/  

Møderække: 22/8 + 18/9 + 12/10 + 22/11 + 15/01 + 22/02 + 18/03 + 16/04 + 15/05 + 11/06 

 

Alle møder starter kl. 18.00 og slutter kl. 20.00. 

 

Kommende punkter:  

Ordensregler – hjemmeside, revideres 

Trafikpolitik – udkast til drøftelse 

Principper 

Husk det fast punkt – Udvalg. AULA, Kantine, Foto (afsluttet), Trafik (ikke afsluttet, men ingen aktivitet),  

Er du for sød 

Kost vejledning 

Kantine – længere spisepause. 

Udearealer og vedligehold 

Aula – takt og tone 

Trivselsmåling (fra d. 22. august) – på igen med konkrete tiltag, indsatser.  

Præsentation af SB på de første forældremøder – husk PowerPoint og billeder af bestyrelsen. 

Revidering af reglementet ”Fremme af god orden i skolen” 

Der har været et fællesønske om en fodboldkamp mellem Frello og Lykkesgård. 

 

4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
Et ønske om at få ryddet op i principperne og om der er nogle der ikke skal være der + der er nye der skal tilføjes. 
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EVT.  
 
Intet. 
 

 
Referat: 
 


